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ANNOTATION

1. Structure and scope of the master’s thesis : 53p, 0 tables, 52 sources.
2. Keywords: HIGHER EDUCATION LAW, EDUCATION LAW, CHINA,

LEGISLATION, INSTITUTION
3. The content of the work
Object of the study: the work is the Higher Education Law of the People's

Republic of China
Subject of the study: the domestic legislation, case law, working papers of

international organizations.
The aim of the thesis: To review the development history and current status of

China's higher education law, systematically analyse its main problems, and put
forward targeted optimisation strategies.

Methods of research: theoretical overview analysis, synthesis, legal comparison,
historical comparison.

Results: Taking domestic legislation, international organisations and other
literature as the main research objects, this study explores the deficiencies of the
Higher Education Law of the People's Republic of China in legislation and practice,
and conducts the following aspects of research for this purpose. Firstly, it makes a
theoretical analysis of China's higher education legislation, and then derives its
connotation and extension. Secondly, it comprehends the development history of
China's higher education legal system in depth, which helps to better grasp its stage
characteristics and basic direction. Immediately after that, the general framework of
China's higher education law and the higher education system are analysed in depth
to introduce in detail the basic framework of China's higher education law
construction, so as to provide important theoretical support for the further
optimization of the higher education legal system. Finally, the shortcomings and
deficiencies of China's Higher Education Law are put forward from the aspects of
legislation and system. At the same time, it puts forward reference suggestions for
improving the relevant legislation of China's Higher Education Law by drawing on
the advanced experience suitable for China's national conditions.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials and results of the
thesis are reliable and independently obtained.
Recommendations for the use of the results: The results of this diploma is of great
theoretical significance and practical value in further promoting the sustainable and
healthy development of higher education in China.



АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем дипломной работы：Страница 53, таблица 0, 52
источника.

2.Перечень ключевых слов : ЗАКОН О ВЫСШЕМ ОБРАЗОВАНИИ,
ЗАКОН ОБ ОБРАЗОВАНИИ, КИТАЙ, ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВО,
УЧЕБНОЕ ЗАВЕДЕНИЕ
3. Содержание работы
Объектом исследования работа представляет собой Закон о высшем образ

овании Китайской Народной Республики
Предметом исследования отечественное законодательство, прецедентное

право, рабочие документы международных организаций.
Цель дипломной работы: Рассмотреть историю развития и современное с

остояние законодательства КНР о высшем образовании, системно проанализир
овать его основные проблемы и предложить целевые стратегии оптимизации.

Методы исследования: теоретический обзорный анализ, синтез, юридиче
ское сравнение, историческое сравнение.

Результаты: Взяв в качестве основных объектов исследования внутреннее
законодательство, международные организации и другую литературу, данное и
сследование изучает недостатки Закона о высшем образовании Китайской Наро
дной Республики в законодательстве и на практике и с этой целью проводит сле
дующие аспекты исследования. Во-первых, проводится теоретический анализ к
итайского законодательства о высшем образовании, а затем выводится его соде
ржание и расширение. Во-вторых, глубоко осмысливается история развития пра
вовой системы высшего образования Китая, что помогает лучше понять ее этап
ные характеристики и основное направление. Сразу после этого углубленно ана
лизируются общие рамки китайского законодательства о высшем образовании
и система высшего образования, чтобы подробно представить базовые основы
построения китайского законодательства о высшем образовании и обеспечить в
ажную теоретическую поддержку для дальнейшей оптимизации правовой систе
мы высшего образования. Наконец, с точки зрения законодательства и системы
выдвигаются недостатки и недочеты китайского закона о высшем образовании.
В то же время выдвигаются рекомендации по совершенствованию соответству
ющего законодательства Закона о высшем образовании Китая на основе передо
вого опыта, соответствующего национальным условиям Китая.

Достоверность материалов и результатов диссертации:Материалы и ре
зультаты диссертации достоверны и получены независимо друг от друга.

Рекомендации по использованию результатов: Результаты данного дипл
ома имеют большое теоретическое значение и практическую ценность для даль
нейшего содействия устойчивому и здоровому развитию высшего образования
в Китае.
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